
Gluntarnas 

Vänner                                                               

Styrelseprotokoll 4/2023-2024 den 25 april 2024 hos Bo G.  

Närvaro: alla utom Elisabet (upptagen på annat håll men som framgår nedan dessförinnan 

lämnat flera mycket positiva besked)  

1. Som dagordning  

valdes punkterna i det senaste styrelseprotokollet.               

2. Justerare 

Inga utsågs. 

3. Protokollet  

från styrelsemötet den 29 januari 2024 genomgicks och lades ad acta. 

4. Ekonomi och medlemsläge 

På kontot och i handkassan fanns 11 715.50 kr. Vi hade 42 medlemmar.  

5. Kulturnatten den 14 september 2024 

Samma upplägg som under senare år förutsågs sedan Elisabet fått besked av 1Q på Västgöta 

att vi kan vara där och utnyttja kostnadsfritt stora nationssalen på bottenplanet i samarbete 

med nationen. 

6. Årsmötet den 2 oktober 2024 

Även här hade Elisabet fått besked från förste kurator att vi kan vara i stora salen på Vg med 

kostnad enbart för ev förtäring  

Påmindes åter om att Johannes utsetts till valberedning och att det var viktigt att få fram nya 

namn. 

När det gällde en tävling om ny glunt följd av en prisutdelning hade Bo G hört med UNT:s 

kulturredaktör om tidningen skulle vilja medverka, Han hade fått ett positivt besked samt 

förslaget att detta kunde vara något om och när Uppsala blir kulturhuvudstad. 

I stället fastnade vi för Ingas tanke om att visa gamla inspelningar; t ex VHS-band eller cd-

skivor. Hon och Jonas fortsätter undersöka tekniska möjligheter och upplägg. 

  



7. Övriga frågor 

Arkivet på Vg: Elisabet fortsätter hålla kontakterna härom med ordföranden i 

landskapsföreningen som meddelat att det finns plats för ett skåp för oss i källaren. 

Digital vandring. Johannes svarar för den fortsatta planeringen. 

Mats kollar möjligheter till en utomhusvandring i augusti. 

En gluntafton bör arrangeras där intresserade erbjuds prova på hur det är att sjunga gluntar. 

Johannes kollar med Vg:s kör. 

Ett nytt medlemsbrev bör snarast skickas ut. Mats och Inga svarar för det. 

 

8. Nästa styrelsemöte 

Bedömdes inte behövas före sommaren utan avsågs äga rum i augusti. Mats återkommer med 

förslag till datum. 

  

  

 

 

Ordförande                                                                   Sekreterare 

  

                                            Justerare 

 


